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Abstract (en)
[origin: US2016138401A1] The present invention relates to a blade or vane arrangement for a turbomachine having a turbomachine blade or vane
(10) and at least one tuning element guide housing (21, 22) with at least one cavity (11), in which at least one tuning element (3), which is provided
for impact contact with the tuning element guide housing is taken up, the tuning element guide housing being arranged in a recess (12) of the
turbomachine blade or vane, wherein the cavity (11) of the tuning element guide housing (21, 22) in which the tuning element (3) is taken up, is
closed in a gas-tight manner.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eineTurbomaschinenschaufelanordnung und deren Herstellung. Die Schaufelanordnung umfasst eine
Turbomaschinenschaufel (10) und wenigstens ein Stimmkörperführungsgehäuse (21, 22) mit wenigstens einem Hohlraum (11), in dem
wenigstens ein Stimmkörper (3), der zum Stoßkontakt mit dem Stimmkörperführungsgehäuse vorgesehen ist, aufgenommen ist, wobei
das Stimmkörperführungsgehäuse in einer Aussparung (12) der Turbomaschinenschaufel angeordnet ist, wobei der Hohlraum (11) des
Stimmkörperführungsgehäuses (21, 22), in dem der Stimmkörper (3) aufgenommen ist, gasdicht verschlossen ist.
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